
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 13. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 237
Vil ministeren redegøre for, hvordan en indførelse af produktionsrabatter, som det kendes 
fra blandt andet Norge med en rabat på 25 procent, forventes at kunne påvirke markedet 
med tilgang af flere filmopgaver herunder animationsfilmopgaver, øget omsætning, flere 
arbejdspladser med flere og bedre danske filmoplevelser til følge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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